



# 33<sup>rd</sup> PhD Conference of Hydrogeology

## Let's talk about water!

### 13<sup>th</sup> – 16<sup>th</sup> May 2024

We appreciate your interest in attending our conference!  
Fill out our Registration Form so that we can know more about you!

Attendee's first and last name:

University/Organization :

E-Mail:

Presentation preferences:

oral presentation

poster presentation

Would you like to attend the following events?

13.05. Ice Breaker Party

14.05. Excursion to the Revierwasserlaufanstalt Freiberg

15.05. Excursion to the former silver mine Reiche Zeche

Dietary preferences/restrictions:

Data protection:

I have read and accept the privacy policy.

Thank you, we hope to see you in Freiberg!

Sponsored by:



International Association  
of Hydrogeologists  
the World-wide Groundwater Organisation

## **Data Privacy Information 33rd PhD Conference of Hydrogeology 13.-16.05.2024**

Exclusively, the German version of the Data Privacy Information (see pages 3 - 4) is legally binding. The following English version is only used for information.

### **1. Contact Persons**

#### **Responsible Persons according to EU General Data Protection Regulation:**

Technische Universität Bergakademie Freiberg  
Akademiestraße 6  
09599 Freiberg  
Phone: 03731 39-0  
Internet: <https://tu-freiberg.de/>

M. Sc. Clemens Hartmann  
Technische Universität Bergakademie Freiberg  
Chair of Hydrogeology and Hydrochemistry  
Gustav-Zeuner-Straße 12  
09599 Freiberg  
Phone: 03731 39-3810  
Mail: [Clemens.Hartmann@geo.tu-freiberg.de](mailto:Clemens.Hartmann@geo.tu-freiberg.de)

#### **Data Protection Officer of TU Bergakademie Freiberg:**

Frau Ulrike Unger  
Phone: 03731 39-3243  
E-Mail: [datenschutz@zuv.tu-freiberg.de](mailto:datenschutz@zuv.tu-freiberg.de)

#### **Competent Supervisory Authority for Data Protection**

Saxon Data Protection and Transparency Officer  
Dr. Juliane Hundert  
Devrientstr. 5  
01067 Dresden  
Phone: 0351 85471-101  
Telefax: 0351 85741-109  
E-Mail: [post@sdtb.sachsen.de](mailto:post@sdtb.sachsen.de)  
Internet: [www.datenschutz.sachsen.de](http://www.datenschutz.sachsen.de)

### **2. Purpose and Legal Basics for Data Processing, Access to the Data**

For the 33rd PhD Conference of Hydrogeology data is processed for planning, promoting, implementing, and post-processing the conference as well as for publishing publications which may be resulted from the conference. For the purpose listed only employees of the TU Bergakademie Freiberg get access to the data.

The legal basis for data processing is Article 6 Paragraph 1 lit. a) DSGVO (Consent).

The data (author list, title and type of the contribution (presentation / poster)) will be forward to the media center of the TU Bergakademie Freiberg for making badges and posters as well as to all participants of the conference. There is no additional forwarding of data.

### **3. Extent of the Data processed**

The following data will be processed:

Surname / first name

University / organization

E-mail

Participation in excursions and Ice Breaker Party

Dietary preferences / restrictions

Author list, title and type of the contribution (poster, presentation)

#### **4. Forwarding of Data to a Third Country**

Data will be only forwarded to a third country in compliance with data protection regulations and standards.

#### **5. Data Deletion and Storage Duration**

The data will be deleted immediately after the conference on 17.05.2024. Only the author list, the title, and the type of the contributions of the participants (poster / presentations) will be kept for possible publications. Furthermore, if the person concerned revokes his / her consent to the data processing, the data will be immediately deleted.

#### **6. Rights of Persons concerned**

Regarding the data processing and according to DSGVO each person concerned has the following rights against the TU Bergakademie Freiberg. Whether the right is entitled to the person concerned is examined by the Data Protection Officer of the TU Bergakademie Freiberg.

These are the following rights:

- Right to Information according to Article 15 DSGVO
- Right to Rectification according to Article 16 DSGVO
- Right to Deletion according to Article 17 DSGVO
- Right to Limitation of Processing according to Article 18 DSGVO
- Right to Briefing according to Article 19 DSGVO
- Right to Data Transferability according to Article 20 DSGVO
- Right to Objection according to Article 21 DSGVO
- Right to Revocation and Consent according to Article 7 Paragraph 3 DSGVO
- Right to Complaint to a Supervisory Authority according to Article 77 DSGVO

Further information on data protection of the TU Bergakademie Freiberg can be found in the data privacy declaration of the TU Bergakademie Freiberg: <https://tu-freiberg.de/datenschutz>

# **Datenschutzinformationen - 33rd PhD Conference of Hydrogeology**

**13.-16.05.2024**

Sämtliche Personenbezeichnungen gelten unabhängig von der grammatischen Formulierung für alle Personen ohne Ansehen der Geschlechtszugehörigkeit.

## **1. Ansprechpartner**

### **Verantwortliche im Sinne der EU-Datenschutzgrundverordnung:**

Technische Universität Bergakademie Freiberg  
Akademiestraße 6  
09599 Freiberg  
Telefon: 03731 39-0  
Internet: <https://tu-freiberg.de/>

M. Sc. Clemens Hartmann  
Technische Universität Bergakademie Freiberg  
Lehrstuhl für Hydrogeologie und Hydrochemie  
Gustav-Zeuner-Straße 12  
09599 Freiberg  
Telefon: 03731 39-3810  
Mail: [Clemens.Hartmann@geo.tu-freiberg.de](mailto:Clemens.Hartmann@geo.tu-freiberg.de)

### **Datenschutzbeauftragte der TU Bergakademie Freiberg:**

Frau Ulrike Unger  
Telefon: 03731 39-3243  
E-Mail: [datenschutz@zuv.tu-freiberg.de](mailto:datenschutz@zuv.tu-freiberg.de)

### **Zuständige Aufsichtsbehörde für den Datenschutz:**

Sächsische Datenschutz- und Transparenzbeauftragte  
Frau Dr. Juliane Hundert  
Devrientstr. 5  
01067 Dresden  
Telefon: 0351 85471-101  
Telefax: 0351 85741-109  
E-Mail: [post@sdtb.sachsen.de](mailto:post@sdtb.sachsen.de)  
Internet: [www.datenschutz.sachsen.de](http://www.datenschutz.sachsen.de)

## **2. Zweck und gesetzliche Grundlagen für die Datenverarbeitung, Zugriff auf die Daten**

Zweck der mit der 33rd PhD Conference of Hydrogeology einhergehenden Datenverarbeitung ist die Planung, Durchführung und Nachbereitung der gleichnamigen Konferenz, die Werbung für diese sowie die Koordinierung und Herausgabe möglicher daraus hervorgehenden Publikationen.

Rechtsgrundlage für die Verarbeitung der personenbezogenen Daten ist Art. 6 Abs. 1 lit. a) DSGVO (Einwilligung).

Zugriff auf die personenbezogenen Daten haben ausschließlich die für die Planung, Durchführung und Nachbereitung der 33rd PhD Conference of Hydrogeology, der Werbung für diese sowie der Koordinierung und Herausgabe eventueller Publikationen zuständigen Beschäftigten der TU Bergakademie Freiberg.

Eine Weitergabe der Daten (Autorenliste, Titel und Art des Beitrages (Poster / Vortrag)) erfolgt an das Medienzentrum der TU Bergakademie Freiberg zur Erstellung von Badges und Postern sowie an alle Teilnehmenden. Eine darüberhinausgehende Weitergabe der Daten erfolgt nicht.

### **3. Umfang der verarbeiteten Daten**

Die Verarbeitung betrifft nachfolgende Daten:

Name / Vorname

Universität / Organisation

E-Mail-Adresse

Teilnahme an Exkursionen und Ice Breaker Party

Nahrungspräferenzen / -unverträglichkeiten

Autorenliste, Titel und Art des Beitrages (Poster, Vortrag)

### **4. Übermittlung der Daten in ein Drittland**

Eine Übermittlung von Daten in ein Drittland findet ausschließlich dann statt, wenn dies unter Wahrung der datenschutzrechtlichen Vorgaben und Standards erfolgt.

### **5. Datenlöschung und Speicherdauer**

Die Daten werden nach der Konferenz am 17.05.2024 gelöscht. Lediglich die Autorenliste, der Titel und die Art der Beiträge der Teilnehmenden werden zurückgehalten, ggf. für Publikationen verwendet. Darüber hinaus werden die Daten gelöscht, wenn der Betroffene seine Einwilligung in die Datenverarbeitung widerruft.

### **6. Betroffenenrechte**

Hinsichtlich der Datenverarbeitung stehen jeder der davon betroffenen natürlichen Person grundsätzlich nachfolgende Rechte gemäß der DSGVO gegenüber der TU Bergakademie Freiberg zu. Ob der betroffenen natürlichen Person das geltend gemachte Recht im konkreten Einzelfall tatsächlich zusteht, wird vom Datenschutzbeauftragten der TU Bergakademie Freiberg geprüft.

Konkret sind dies folgende Rechte:

- Auskunftsrecht gemäß Art. 15 DSGVO
- Recht auf Berichtigung gemäß Art. 16 DSGVO
- Recht auf Löschung gemäß Art. 17 DSGVO
- Recht auf Einschränkung der Verarbeitung gemäß Art. 18 DSGVO
- Recht auf Unterrichtung gemäß Art. 19 DSGVO
- Recht auf Datenübertragbarkeit gemäß Art. 20 DSGVO
- Widerspruchsrecht gemäß Art. 21 DSGVO
- Recht auf Widerruf der Einwilligung gemäß Art. 7 Abs. 3 DSGVO
- Recht auf Beschwerde bei einer Aufsichtsbehörde gemäß Art. 77 DSGVO

Nähere Informationen zum Datenschutz an der TU Bergakademie Freiberg können Sie der Datenschutzerklärung der TU Bergakademie Freiberg entnehmen: <https://tu-freiberg.de/datenschutz>